



# MØTEREFERAT

BRAGDØYA KYSTLAG STYREMØTE	Møte nr. : 2019-11
	Møtedato: 28.10.2019
	Møtested: Gyldenløvesgt 1C
	Referent: Pål Karsten Kristensen

Navn	Verv	Tilstede	Referat
Bjørn Vidar Hellenes	Styreleder Arbeidsutvalg	X	X
Tom Andresen	Styremedlem – Nestleder Arbeidsutvalg	X	X
Sidsel Knutsen	Styremedlem – Sekretær		X
Kristin Ryen Kulien	Styremedlem Arbeidsutvalg		X
Geir Buås	Styremedlem	X	X
Karsten Løvdal	Styremedlem	X	X
Jenny Beate Kjønås	Styremedlem	X	X
Ole Stian Øslebye	Varamedlem	X	X
Olav Rykkelid	Varamedlem	X	X
Tore Berntsen	Varamedlem	X	X
Pål Karsten Kristensen	Administrasjonen (daglig leder)	X	X
	Saltebua (kontor/arkiv)		X

Nr.	Sak	Frist	Ansvar
2019-11.102	Referat fra styremøte 10-23.09.2019  Vedtak: Referatet godkjennes		Alle
2019-11.103	<i>Sakene vil ikke bli gjennomgått på møtet, med mindre noen ønsker kommentarer!</i>  Referat fra gruppen «Rekruttering og integrering» 07.10.2019. Gruppen ber om styrets uttalelse på noen punkter, disse sakene er ført videre som egne saker på sakslista.  Tidligere sak 81 og 90: Organisering av småbåtbua. AU presiserer at dette gjelder hele småbåtbua. Det dannes en styringsgruppe – en husgruppe – med en representant for alle aktivitetene i bua (Olav, Tore, Tom og en fra vevgruppa). PK snakker med de.  Daglig leder var i møte med Kristiansand kommune, parkvesenet 18.10.19. Saker som ble tatt opp var sandstranda, ny toalettløsning, skilting og aktivitetsløypa. Befaring er planlagt 13.11.19  Brev fra KD om NORDIC Clink Boat Trad.		TA  PKK  PKK  BVH



# MØTEREFERAT

	<p>Den nye kulturdirektøren, Torbjørn Urfjell, kommer på besøk tirsdag 5. november. BVH, Helge Q., Erik W. og PKK er velkomstkomite.</p> <p>Brev til styret for utvikling av Bragdøya (se vedlegg 03).</p> <p>Nyhetsbrev oktober 2019 (se vedlegg 04)</p> <p>Minner om</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Medlemsmøte om låven 29. oktober</li> <li>- Høstfest og temakveld «frivillighet og dugnad» 9. november</li> <li>- Julemarked 17. november</li> <li>- Frivillighetsdagen 5. desember</li> <li>- Julegraut på låven 17. desember</li> <li>- Møte med UiA om samarbeid</li> <li>- Møte med FN-Sambandet</li> </ul> <p><i>Forslag vedtak: Sakene tas til orientering.</i></p>		<p>PKK</p> <p>BVH</p> <p>PKK</p> <p>OSØ BVH/KL</p> <p>Helge Q. SK Jon BVH BVH</p>
2019-11.104	<p><b>Økonomi</b></p> <p>Økonomisk rapport periode 2019/09-10 foreligger ikke ennå, fremlegges på neste møte.</p>		<p>PKK</p>
2019-11.105	<p><b>RIO RESTART / A-LARM</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Deltakerne på møtet med initiativtakerne sitter igjen med et godt inntrykk av prosjektet.</li> <li>- A-Larm vil være prosjektleder og tilskuddssøker.-</li> <li>- Navnet på prosjektet er ikke satt ennå, men navnet RIO restart brukes ikke mer.</li> <li>- Søknader om midler er under utarbeidelse. Tidligst oppstart mars/april 2020</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Styret er fortsatt positiv til samarbeid, og vil legge til rette for at BKL kan bistå i en viktig sak. Styret utpeker daglig leder Pål Karsten Kristensen som kystlagets representant i styringsgruppen.</p>		<p>PKK</p>
2019-11.106	<p><b>Seil til limfjordsjekta</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Innhentede tilbud ettersendt til styret.</li> </ul>		



# MØTEREFERAT

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Kostnaden blir sannsynligvis litt høyere enn først antatt.</li> <li>- Vurdere om andre bør kontaktes for tilbud.</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Styret bevilger inntil kr 25.000 til nye seil for Limfjordsjekta. Tore B. gis ansvar for å effektivere kjøpet sammen med administrasjonen.</p>		TB/ADM
2019-11.107	<p><b>Kystled Oksøy</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Viktig at Oksøy åpnes for allmenheten</li> <li>- Vi ønsker at bestillinger skal gå inn i vårt system</li> <li>- Kan bli nødvendig om å søke dispensasjon i forhold til fuglereservatet.</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Styret ønsker at BKL inngår avtale med KV om bruk av Oksøy som Kystledsdestinasjon og en bilateral avtale med DNT om felles bruk. Tore B. gis ansvar for å utarbeide avtalen.</p>		TB
2019-11.108	<p><b>Internett Thaulow</b></p> <p><b>Vedtak:</b> Administrasjonen samarbeider med UiA om å få på plass en løsning innenfor en ramme av kr 18.000 inkl mva.</p>		Adm
2019-11.109	<p><b>Isolering på Slippen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Delte meninger om det forslåtte tiltaket gir den effekten som er ønsket</li> <li>- Trenger litt mer tid til å se på løsningen</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Utreder videre for å finne en totalløsning som gir den ønskede effekt. OSØ og TA utreder dette i samarbeid med daglig leder.</p>		TA/Adm
2019-11.110	<p><b>Dyrking på hjemmejordet</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stedet som er dyrket nå er utpekt av gartner Morten Bragdø, men er ikke ideelt for vårt bruk</li> <li>- Det foreslås at det gjerdes inn et område nærme vannpost og vei</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Styret er enig i gruppens tilnærming og imøteser planer for dyrking på hjemmejordet. Denne type</p>		SK



# MØTEREFERAT

	aktivitetsgrupper kan dannes uten styregodkjenning, men gruppen har rapporteringsplikt til styret.		
2019-11.111	<p><b>Ny fiskegruppe</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- «Rekrutterings- og integreringsgruppa» har ønsket å danne ny fiskegruppe.</li> <li>- Styret behandlet oppretting av fiskegruppe på styremøte 04.02., sak 14, jf. skriv fra Ole Steffen Gusdal. Se vedlegg.</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Det er ikke nødvendig med to forskjellige fiskegrupper. Fiskegruppen oppfordres til å finne ut hvordan de kan dekke de forskjellige behovene innenfor vedtatte organisering.</p> <p>Vedtak og vedlegg sendes «Rekrutterings- og integreringsgruppa» v/Marith J. Moe og «Fiskegruppa» v/Ole Steffen Gusdal.</p>		MJM PKK
2019-11.112	<p><b>Skoleprosjekt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Avtalen bør jobbes mer med og gjøres mer formell</li> <li>- Fantastisk bra prosjekt med potensiale for flere skoler</li> </ul> <p><b>Vedtak:</b> Det opprettes en gruppe, som beskrevet i notat, som jobber med prosjektet. Gruppen jobber videre med en avtale basert på forslaget til samarbeidsavtale. Daglig leder initierer første møte i gruppa</p>		PKK
2019-11.113	<p><b>Eventuelt</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sak om et eventuelt salg av båter er ikke ferdig utredet. Oversendes styret når det er klart.</li> <li>- OSØ fikk innspill til gjennomføring av møtet om bruk av låven tirsdag 29. oktober</li> <li>- Styreseminar blir avholdt lørdag 30. november fra kl. 10.00. Sted og agenda avtales nærmere.</li> <li>- Styret godkjenner dekning av kostnad til sauegruppas deltakelse på «North Atlantic native sheep and wool conference»</li> </ul>		OR OSØ BVH Adm
	<p><b>Neste møte:</b> Neste styremøte er <b>mandag 25. november kl. 18.00</b>. Saker sendes til daglig leder senest 15. november.</p>		Alle

## Fiskegruppe i kystlaget?

Fleire har det siste året snakka om at det hadde vore triveleg å få til ei fiskegruppe i kystlaget. Den 29. 11.18 kom fire ihuga fiskarar saman for å prøve å konkretisere organisering og aktivitetar for eit slikt lag.

### Kva ønsker me å få til?

- Fiske av ulike fiskeslag med ulike fiskereiskap
- Matauk og foredling av fisk; filletering, salting, røyking, lage ulike fiskerettar
- Lære om fiskeslag, fiskeplassar, fiskereiskap, reglar for når og korleis ein skal bruke ulike fiskereiskap.

### Kva treng me?

- Interesserte fiskarar.
- Båtar til innanskjers og utanskjers bruk. Dette har kystlaget.
- Fiskeutstyr og plass for lagring fiskeutstyr. Det er allereie rydda plass til fiskeutstyr i tilbygget til slippen.

### Nokre idear til tiltak

- Konkretisere tidspunkt og informere om fisketurar innanskjers og utanskjers
- Skaffe og vedlikehalde fiskeutstyr
- Lære om fiskereglar
- Skaffe/ lage røyke for røyking av fisk på Bragdøya
- Informere om fiskegruppa på kystlaget si heimeside

Gruppa har alt vore på to fisketurar. Ein med sluk og snøre og ein med fiskegarn. Den siste med god fangst der juletorsken blei sikra.

### Organisering

Førebels fungerer Jenny Beate Kjønnås, Olav Rykkelid, Erik Wigstøl og Ole Steffen Gusdal som styringsgruppe.

### Er du interessert?

Då kan du gi tilbakemelding til Ole Steffen Gusdal, e-post [ol-stg@online.no](mailto:ol-stg@online.no) eller tlf. 41474011

Helsing  
Ole Steffen Gusdal